## 865 Мой Господь всегда со мною

- All the way my Saviour leads me;
  What have I to ask beside?
  Can I doubt His tender mercy,
  Who thro' life has been my guide?
- Мой Господь всегда со мною, Можно ль большего желать?
   Сомневаться не дерзаю: Он даёт мне благодать.

Heav'nly peace, divinest comfort, Here by faith in Him to dwell! For I know, whate'er befall me, Jesus doeth all things well.

Мир святой наполнил душу, Дивный свет рассеял тьму, Что б ни встретилось, я слышу: «Всё ко благу твоему!»

- 2. All the way my Saviour leads me, Cheers each winding path I tread, Gives me grace for ev'ry trial, Feeds me with the living bread.
- 2. Мой Господь всегда со мною, Ободряет на пути, Благ небесных удостоил, Помогает крест нести.

Tho' my weary steps may falter, And my soul athirst may be, Gushing from the Rock before me, Lo! a spring of joy I see.

Хоть нога порой споткнётся, Хоть бываю одинок, Из Скалы Высокой льётся Вечной радости поток.

- 3. All the way my Saviour leads me; O, the fullness of His love!
  Perfect rest to me is promised
  In my Father's house above.
- 3. Мой Господь всегда со мною, Полнота блаженства в Нём, И меня Он успокоит, Приведёт в небесный дом.

When my spirit, clothed immortal, Wings its flight to realms of day, This my song thro' endless ages: Jesus led me all the way.

Дух живой из царства тленья Вознесётся в край иной, Воспоёт Христу хваленье, Что Он был всегда со мной.